

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

SR.15/12/Corr.1
December 1959

Limited Distribution

CONTRACTING PARTIES
Fifteenth Session

SUMMARY RECORD OF THE TWELFTH MEETING

Corrigendum

Page 81

In the statement by Mr. PHILLIPS (Australia) delete all the words after the word "matter" in the fourth line and replace by the following:

"while Australia appreciated the goodwill shown by representatives of the Federal Republic at earlier talks, the fact remained that Germany's earlier bilateral commitments prevented other countries from obtaining non-discriminatory access to her market. On the question of procedure he pointed out that the Decision provided for the first consultations to take place at the fifteenth session. It seemed to his delegation that it would be more appropriate to establish a working party to conduct the consultations than to try to deal with the matter in plenary session."

PARTIES CONTRACTANTES
Quinzième session

COMPTE RENDU DE LA DOUZIEME SEANCE

Corrigendum

Page 87

Dans la déclaration de M. PHILLIPS (Australie), remplacer les deux dernières phrases par le texte suivant:

"Tout en appréciant la bonne volonté témoignée par les représentants de la République fédérale au cours des premiers entretiens, l'Australie n'en constate pas moins que les engagements bilatéraux souscrits antérieurement par l'Allemagne empêchent les autres pays d'avoir accès sans discrimination au marché allemand. En ce qui concerne la procédure à suivre, la Décision prévoit que les premières consultations auront lieu au cours de la quinzième session; la délégation de l'Australie estime qu'il serait plus indiqué de charger un groupe de travail de procéder à la consultation, que de chercher à résoudre la question en séance plénière."